
MARIJAN TOMURAD:  

- Hvala gospodine predsjedniče.  

Gospodine gradonačelniče, dogradonačelnici, kolegice i kolege, dame i gospodo,  

ja ću danas o problemu vodovodne mreže na području Gradske četvrti Sesvete.  

Dakle sjeveroistočni dio Gradske četvrti Sesvete ili mjesni odbori u podsljemenskoj zoni 

vrlo dobro znate ili većina nas zna, a drago mi je da je tu i gospodin Poljak, on najviše zna, 

opskrbljuju se vodom iz vodovoda koji su građeni 60-ih i 70-ih godina od salonitnih cijevi kako 

je to tada, s onim prirubnicama, kako se to tada gradilo. Potres prije tri godine je napravio svoje 

s jedne strane a s druge strane elementarna nepogoda suša koja je zadesila sve nas tijekom ove 

godine je dodatno iskomplicirala situaciju i gotovo 3 tisuće stanovnika na tom području se vrlo 

teško ili gotovo nikako opskrbljuje s pitkom vodom tijekom ove godine.  

Zahvaljujući Vodovodu i cisternama koje ipak dovode jedan dio vode nekako se to 

premošćuje no međutim nedostaje još dosta magistralnog gradskog vodovoda, cjevovoda, 

pogotovo na prostoru Prepuštovec - Blaguša, Blaguša - Prepuštovec, Vurnovec - Gajec. Dakle 

tamo postoji već i projekt i navodno je samo upitna građevinska dozvola koju bi trebalo izdat, 

raspisat natječaj i krenuti u izgradnju tog cjevovoda. I s druge strane imate vodospremu u 

Šimunčevcu koja je napravljena tijekom prošle godine, završena je u listopadu prošle godine 

koja još uvijek nije u funkciji i u Mjesnom odboru Gorjanec ulicu Šebeki,  

……(Zvučni signal vremenskog ograničenja)……  

nekih 350 metara koje bi trebalo dovršit. Dakle to su tri stvari  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo.  

 

MARIJAN TOMURAD:  

- koje bi značajno doprinijele opskrbi pitkom vodom sjeveroistočnog dijela sesvetskih 

građana. Hvala.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala zastupniče. Odgovor će dati gradonačelnik. Izvolite gradonačelniče.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Zahvaljujem zastupniče Tomurad na pitanju.  

Vi dobro znate da u Gradu Zagrebu je mali postotak ostao građana bez javne 

vodoopskrbe tako da nam je to isto tako prioritet u smislu, znači s jedne strane proširenja 

vodoopskrbne mreže da apsolutno svaki građanin u gradu, a posebice je to problem u Brezovici 

gdje su ogromne gradske četvrti, velike površine s jako rijetkom naseljenosti i u 

podsljemenskim naseljima, da se do svakog kućanstva dovede javna vodoopskrbna mreža.  

E sad, ono što je isto tako problem jest starost vodoopskrbne mreže koju se mora 

obnavljat a to se baš nije sustavno radilo zadnjih desetljeća tako da kad spominjete… Di mi je 

uopće zastupnik Tomurad?  

 

MARIJAN TOMURAD iz klupe:  

- Tu sam, tu sam.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- Tu ste. Kad spominjete 60-e godine to je prosječna starost cijele vodoopskrbne mreže 

u gradu Zagrebu. Znači prosječna starost vodoopskrbne mreže, cijevi, postoje različiti materijali 

pa salonit i drugi je otprilike pedesetak godina. Tako da u tom smislu to nije ništa neobično. To 

samo pokazuje koliko mi posla sad imamo da tu vodoopskrbnu mrežu tisuća kilometara, 3,5 
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tisuće kilometara vodoopskrbne mreže moramo zapravo obnoviti, modernizirati, zamijeniti i 

smanjiti te gubitke koji postoje u mreži.  

Što se tiče Šimunčevca kao što ste rekli počeli su radovi u listopadu prošle godine. Znači 

znamo, počeli smo te radove u našem mandatu i vrlo kratak odgovor, bit će gotova vodosprema 

do kraja ovog mjeseca.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo gradonačelniku. Imamo zahtjev za dodatnim objašnjenjem. Izvolite 

zastupniče Tomurad.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ iz klupe:  

- A ispričavam se, do kraja idućeg mjeseca.  

 

MARIJAN TOMURAD:  

- Hvala ……  

……(Prekid snimke)……  

…… godine to će biti velika stvar u svakom slučaju.  

No međutim ja vas molim još samo da mi dodatno pojasnite situaciju oko građevinske 

dozvole, izdavanja građevinske dozvole na tom magistralnom vodu od Prepuštovca odnosno 

od Kašinskog dijela i ovog od Soblinca od južnog dijela. Dakle tu fali nekih kilometar osamsto, 

čini mi se oko 2 kilometra da se spoji taj dio.  Kompletna dokumentacija je gotova, dakle 

kompletan projekt je gotov i navodno se već gotovo nekoliko mjeseci, pet, šest mjeseci, tako 

su mi rekli u mjesnom odboru čeka građevinska dozvola da bi Vodovod mogao raspisat nakon 

toga natječaj. E to vas molim da malo ubrzate, da vidimo o čemu se radi, da možemo ljudima 

dat nekakvu nadu da će vrlo brzo imati normalnu vodu. Evo ga.  

 

JOŠKO KLISOVIĆ:  

- Hvala lijepo. Dodatno objašnjenje, gradonačelnik. Izvolite gradonačelniče.  

 

TOMISLAV TOMAŠEVIĆ:  

- O.K. Što se tiče Šimunčevca samo da još jednom se ispravim, znači do kraja sljedećeg 

mjeseca, a kao što ste rekli do kraja godine. Ali evo do kraja sljedećeg mjeseca, ne do kraja 

ovog mjeseca.  

Što se tiče ovih drugih, Prepuštovca, jel' tako i ovih drugih, ovog što fali,  znači preko 

kilometar cijevi nemam ovdje informaciju tako da ćete dobiti pismeni odgovor. Ako nije 

građevinska dozvola, ako je doista ta koja se čeka mjesecima vjerojatno se radi o imovinsko-

pravnim sporovima al' da ne bi krivo odgovorio dobit ćete pismeni odgovor na to.  

Ali u svakom slučaju još jednom ću ponoviti milijardu i osamsto milijuna kuna će bit 

investicija u sljedećih 5 godina u vodoopskrbu i odvodnju Grada Zagreba. Milijardu i osamsto 

milijuna kuna. Znači  to je minimalno. Toliko samo računamo povući iz EU fondova, a na to 

još idu investicije VIO-a i Holdinga iz njihovih prihoda i na to još idu i krediti itd., drugi izvori 

financiranja. Ali minimalno milijardu i osamsto milijuna kuna planiramo povuć iz EU fondova. 

Znači to vam je kao što možete vidjet otprilike skoro pa 20% ukupnog proračuna Grada 

Zagreba. Tako da to pokazuje itekako da ćemo ulagati u vodoopskrbnu mrežu i mrežu javne 

odvodnje.  

 


